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       REUNIÓ REGIONAL RPCT 29/01/2016 

PUNTS APORTATS PER L’USPAC           16/2016 

 

MANCA EFECTIUS A TOTA LA REGIÓ ESPECIALMENT ABP TARRAGONA 

Reiterem el malestar envers aquest punt, per motius de seguretat el transmetrem i en farem 

difusió als brífings.  

Hem deixat manifest que per nosaltres és de màxima prioritat. 

En relació a la manca d´efectius  tornem a transmetre  el malestar que això suposa ja sigui 
per tema de seguretat (prioritari per nosaltres) com per denegació de PAP’S, permisos i d’altra 

afectació al servei diari...  

Els recordem que un cop es resolgui el concurs general aquesta situació s’agreujarà. 

Concretarem aquest tema en privat per seguretat. 

  

SERVEI PORTA ABP TARRAGONÈS 

Tornem a insistir amb la manca d'idoneïtat en el servei de porta a l’ABP Campclar (coincidint 
amb l´entrada a comissaria dels comanaments),… Per raons de seguretat concretarem aquest 

tema als brífings i en consultes privades. S’han compromès a estudiar la mesura que 

proposem (per privat ja us la farem saber). 

Estem molt decebuts perquè aquest és un punt que ja portàvem en l’anterior reunió, 

i ens trobem dos mesos després sense sol·lució. 

 

MANCA ARMILLES 

Manca d’armilles en talles especials i talles “M” i “S”, especialment genera un greu risc per les 
companyes, ja que en els punts de recollida no n’hi ha de talles que s’ajustin a la seva 

ergonomía. Ens diuen que als punts hi ha mínim una de la talla “M” (INSUFICIENT), que 

estan prioritzant l’entrega a les companyes. Ens diuen que ara mateix l’entrega està en un 

50%. DEMANEM AGILITZIN ENTREGA I RECORDEM QUE SEGUIM EN NIVELL ALERTA 

4. 

 

 ASSIGNACIÓ HORES EXTRES  

Manifestem que donat la manca d’efectius seria bo que les hores extres que actualment 

s’assignen únicament a ARRO, es puguessin destinar també a USC. Ens diuen que aquestes 

hores tenen com a finalitat únicament el POE antiterrorista i per tant no es contempla que 

s’assignin a USC.  

Concretarem més en brífings i privat per raons de seguretat.E  

PAISÀ  

OPTIMITZACIÓ JORNADES DE TIR  

Ens comuniquen que a partir de febrer canvia la planificació, sent previsible 4 tirades cada dos 
anys (una cada 6 mesos) i es realitzarà formació amb arma curta i llarga. Concretarem als 

brífings i en privat.  
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FALSET MANCA 4X4 I ROBA HIVERN 

En quan a la manca de 4x4 segueixen reiterant que no en tenen, i que dins de la flota de 

vehicles pendents d’arribar, no es contempla els 4x4 a Falset. SEGUIM INSISTIN QUE PER 

LES CONDICIONS GEOGRÀFIQUES I CLIMATOLÒGIQUES DE LA ZONA HO 

CONSIDEREM PRIORITARI PER SEGURETAT. 

En quan a la roba d’hivern que ens van prometre a la última reunió (i que consta en acta), 
davant la nostra sorpresa ARA ENS DIUEN QUE NO, farem gestions per a esbrinar el motiu. 

No sabem si aquest fet es deu a un error o l’Administració ens ha mentit, el que està 

clar és que en data 20/11/2015 ens van dir que SÍ estava assignada aquesta partida 

de roba, tant a Falset com Montblanc (com així demanem). 

 

                   CRITERIS OPERATIUS A MONTBLANC 

Dels dos punts que portàvem en quan a temes estrictament operatius, ens diuen que són 
criteris estrictament operatius i es mantindran. Ho informarem i concretarem en brífings. 

També vam informar de la mala olor al menjador de la comissaria, des d’Administració ens 

diuen que aquesta mateixa setmana s’ha sol·lucionat el problema. De no ser així, informeu al 

vostre delegat i tornarem a insistir. 

 

LLUM VESTIDORS CAMBRILS 

La llum dels vestidors te un temporitzador que és insuficient, des d’Administració ens diuen 
que són conscients del problema i estan treballant per a buscar una sol·lució. Estarem 

pendents que ho arreglin. 

 

RAVE MONT-RAL I PROBLEMES AL VENDING DE VALLS 

Queixa pel dispositiu de la Rave Mont-Ral on es va fer notori la manca d’efectius al territori, 

ens diuen que no va haver cap incident sense cobrir i no va haver cap queixa. 

Insistim en que la manca d’efectius fa que en certs moments es posi en risc la 
seguretat dels companys. 

Expressem de nou el nostre malestar per “l´incident” a la màquina de vending de begudes 

calentes a Valls on van aparèixer cucs a la xocolata calenta, ens confirmen que ÉS UN 

FET INADMISSIBLE, que ja han parlat amb la empresa i canviaran la màquina. DEMANEM 

UNA SUPERVISIÓ EXHAUSTIVA A TOTES LES COMISSARIES PERQUÈ AQUEST FET NO ES 

TORNI A REPETIR. 

Si detecteu qualsevol incident contacteu amb el vostre delegat. 

VESTIDORS MALLAFRÉ i ARTICLE CIRC DE TARRAGONA 

Seguim insistint en que la solució que es va donar és “un nyap” i que els vestidors no 

s’ajusten a les necessitats dels companys que allà hi treballen. Farem gestions per a veure si 

s’està incomplint el decret, ja que des de l’Administració ens diuen que l’espai de vestidors és 

correcte. 

Hem manifestat el nostre malestar davant una sèrie de difamacions en un article del diari 
digital Circ de Tarragona, on s’esperava el recolzament/defensa dels caps en situacions on els 

mossos som “maltractats” en premsa. Ens diuen que no entren en valorar articles a 

premsa.  
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REPOSICIÓ ROBA EXTRAORDINARIA 

Ens comuniquen que el vestuari està en producció i pendent d’entrega, les properes setmanes 

arribaran, sense concretar (inclòs les botes). 

 VENDRELL 

Al ser molts els punts tractats a la reunió, en quan a assignació de períodes de PAP’S i 

vacances, la publicació dels llistats de persones amb felicitacions, les queixes en quant a la 
instrucció d’atestats, l’ús arbitrari del Q3 d’OAC, incidències tècniques amb la impressora de 

l’OAC, i25,... El nostre delegat, al ser un tema operatiu, us informarà durant les visites 

sindicals i brífings. 

També traslladem la queixa sobre de brutícia a l´interior dels vehicles policials (sobretot 

mampares), i també la manca de ventilació als locutoris OAC. Administració respon, que 

miraran de solucionar el problema. 

SALA REGIONAL 112 

Tractem diversos punts: 

-Problemes informàtics, es demana millorar la qualitat dels equips. Ens diuen que es van 

renovar al juny. Si detecteu qualsevol incidència concreta, ho passeu al delegat i informarem. 

-Manca de ventilació/renovació d’aire directe del carrer, ens diuen que tècnicament és 

correcte, i és el mateix en tots els edificis de la Generalitat. 

-Posició dels operadors. Informarem del que s’ha parlat a la visita sindical, però ens diuen que 

no és factible un canvi de posició. 

-Monitors de televisió, ens diuen que va lligat a una concessió de la Generalitat amb ALERTIS. 

-Temes de seguretat, lligat a Nivell alerta 4 (accés al centre i armes llargues): informarem a 

les visites sindicals per motius de seguretat o per privat. 

TRACTE ALS COMPANYS A L’ASEPEYO 

Des d’USPAC manifestem el malestar davant el “mal” tracte que reben els companys quan 

han de ser assistits per la mútua laboral ASEPEYO, ens informen i així ho demanem, tot aquell  
company que rebi un tracte no adequat per part de la mútua, faci N.I adreçada al Cap 

d’Administració i informi al delegat regional. 

La sensació d’USPAC davant la segona reunió regional a la que som convidats, 

segueix sent que la Regió te poc poder de decisió davant certs temes, i no sols  no es 

dóna solució a pràcticament cap punt, sinó que ens trobem que en algun dels ja 

exposats a la primera reunió  seguim sense solucions ni voluntat de tenir-les. 

 

Catalunya, 02 de febrer de 2016 

Unió Sindical de la Policia Autonòmica de Catalunya 

Apartat de correus, núm. 13  /  25080  Lleida (Catalunya) 

       
635 761 306 i 644 211 680 

 

uspac@uspac.cat   |   www.uspac.cat                                                     
 

 

http://twitter.com/USPAC
http://m.youtube.com/user/uspac2010

